

Уставног суда Републике Српске, 119/21, 112/23 и 39/24) и члана 43. ст. 1. и 3. Закона о Влади Републике Српске ("Службени гласник Републике Српске", број 118/08), Влада Републике Српске, на 13. посебној сједници, одржаној 28.1.2025. године, доноси

ОДЛУКУ

О НАЈНИЖОЈ ПЛАТИ У РЕПУБЛИЦИ СРПскоЈ ЗА 2025. ГОДИНУ

I

1) Најнижа плата у Републици Српској утврђује се у бруто износу од 1.344,26 КМ, односно у нето износу од 900,00 КМ.

2) Најнижа плата за послове за чије обављање се захтијева најмање стечено средње образовање у трајању од три године утврђује се у бруто износу од 1.426,23 КМ, односно у нето износу од 950,00 КМ.

3) Најнижа плата за послове за чије обављање се захтијева најмање стечено средње образовање у трајању од четири године утврђује се у бруто износу од 1.508,20 КМ, односно у нето износу од 1.000,00 КМ.

4) Најнижа плата за послове за чије обављање се захтијева најмање стечено више образовање утврђује се у бруто износу од 2.000,00 КМ, односно у нето износу од 1.300,00 КМ.

II

Ова одлука ступа на снагу наредног дана од дана објављивања у "Службеном гласнику Републике Српске", а примјењује се на обрачун плата од 1. јануара 2025. године.

Број: 04/1-012-2-199/25
28. јануара 2025. године
Бањалука

Предсједник
Владе,
Радован Вишковић, с.р.